

8 Days 6 Nights

Dali · Lijiang · Shangri-La

8天6晚 大理 · 丽江 · 香格里拉

Erhai Lake | Ancient Tea-Horse Towns | Yulong Snow Mountain
洱海 · 千年茶马古道 · 玉龙雪山

Direct Flight, Singapore – Lijiang | No Transits

新加坡直飞丽江 | 无需转机

Departs Nov 2026 – Oct 2027 | 2026年11月–2027年10月出发

一次读懂云南 大理·丽江·香格里拉 千年秘境

Yunnan's Ancient Kingdoms Dali, Lijiang & Shangri-La

Yunnan's western corridor is where ancient trade routes, Naxi legend and snow-capped peaks converge into one unforgettable journey. This 8-day itinerary carries you from the breezy shores of Erhai Lake in Dali, through the untouched market town of Shaxi, into the maroon-walled monasteries of Shangri-La, and finally beneath the glaciers of Yulong Snow Mountain in Lijiang. A direct flight saves you a day of travel, so every hour on the ground counts.

Take a stroll through Xizhou's cobbled lanes, and spend a free day at your own pace by the lake. Step back four centuries at Shaxi's Sideng Street, the last living market town on the Tea-Horse Road. Spin prayer wheels beneath Shangri-La's golden pagoda and gaze across Napa Lake's open grassland. Ride the cable car into Yulong Snow Mountain's Glacier Park, drift through the turquoise pools of Blue Moon Valley, and move down the mountain before losing yourself in Lijiang's lantern-lit Old Town.

云南西部，是古老商道、纳西传说与皑皑雪峰交汇之地。这段8天之旅，带您从大理洱湖畔的悠然时光出发，走进沙溪未经雕琢的古老集市，深入香格里拉红墙寺院的信仰秘境，最终抵达丽江玉龙雪山的皑皑冰川脚下。直飞为您省下一天路程，让每一刻停留都更加从容。

漫游喜洲古镇石板小巷，留一天悠闲时光交给洱海；走进沙溪寺登街，探访茶马古道上唯一存活的千年集市；在香格里拉金塔下转动经筒祈福，眺望纳帕海广袤草原；搭乘缆车登上玉龙雪山冰川公园，漫步蓝月谷碧水之畔，林海缓缓下山，最后在丽江古城的万家灯火中，找回旅途最初的悸动。

FLY DIRECT, ARRIVE FASTER — Straight to Lijiang

Skip the usual transit through Kunming or Guangzhou. This exclusive direct flight flies non-stop from Singapore to Lijiang, cutting hours off your journey and giving you an extra day on the ground – with no second round of connecting fares, airport taxes or layover waits.

直飞更快，体验更多 — 直达丽江

无需经昆明或广州转机。本团由新加坡直飞丽江，省去转机等候时间与二次机票、机场税等额外开销，让您多出宝贵的一天，尽情探索大理、丽江与香格里拉的秘境风光。



Why Choose This Journey 为什么选择我们



Direct Flight,
Singapore – Lijiang
新加坡直飞丽江



Xizhou Horse Carriage & Dali Old Town
喜洲马车游



Shangri-La's Dukezong
Old Town & Prayer Wheels
独克宗古城 · 转经筒祈福



Yulong Snow Mountain Glacier
Park & Cable Car*
玉龙雪山冰川公园缆车体验*



Shaxi: The Last Living Tea-Horse
Road Town
沙溪古镇 · 茶马古道活化石



Bai, Tibetan,
Naxi & Yunnan Specialties
餐食含白族、藏式、纳西风味



Itinerary Overview 行程速览

Breakfast 早餐 : B 早 | Lunch 午餐 : L 午 | Dinner 晚餐 : D 晚



- D1 Singapore → Lijiang – Dali | 新加坡 → 丽江 – 大理** **L 午**
Direct charter flight touches down in Lijiang before sunrise; transfer overland to lakeside Dali for a restful first night.
包机直飞清晨抵达丽江, 转车前往大理, 入住酒店休息。
- D2 Dali | 大理** **B 早 | L 午 | D 晚**
Horse-carriage, Xizhou's ancient lanes, then explore Dali Old Town and Foreigner Street.
喜洲古镇; 马车漫游; 大理古城; 洋人街。
- D3 Dali | 大理** **B 早**
A free day to unwind by Erhai Lake or explore the city at your own pace.
自由活动日, 尽享洱湖畔的悠闲时光。
- D4 Dali – Shaxi – Shangri-La | 大理 – 沙溪 – 香格里拉** **B 早 | L 午 | D 晚**
Step into Shaxi's living Tea-Horse Road market town, then arrive in Shangri-La for Dukezong Old Town and Turtle Hill Park.
探访沙溪古镇千年集市, 抵达香格里拉, 游览独克宗古城、龟山公园。
- D5 Shangri-La – Lijiang | 香格里拉 – 丽江** **B 早 | L 午**
Napa Lake's open grassland and the Baishuitai limestone terraces en route to Lijiang.
纳帕海草原、白水台, 一路风光前往丽江。
- D6 Lijiang – Yulong Snow Mountain | 丽江 – 玉龙雪山** **B 早 | L 午 | D 晚**
Glacier Park cable car, Blue Moon Valley, the Impression Lijiang show and a scenic descent aboard the mountain railway.
冰川公园缆车、蓝月谷、《印象丽江》演出与雪山小火车缓缓下山。
- D7 Lijiang | 丽江** **B 早**
Black Dragon Pool Park and an evening stroll through Dayan Old Town's Sifang Street before your night flight home.
黑龙潭公园、大研古城四方街漫步, 夜间搭机返程。
- D8 Lijiang → Singapore | 丽江 → 新加坡**
Touch down at dawn, with eight days of Yunnan memories in tow.
清晨抵达新加坡, 满载云南回忆平安到家。

Compulsory Package 必消配套

1 Erhai Small Boat Tour + Glacier Cable Car + Santorini (Tram + Afternoon Tea)

洱海小游船 + 冰塔林大索道 + 圣托里尼
(电瓶车 + 下午茶)

Total 总共:

Adults (成人), Children >1m

(身高1米以上儿童): RMB 680 / pax

Children <1m (身高1米以下儿童):

Charged at half Adult fare (按成人一半收取)

Optional Package 推荐配套

1 Caravan Experience + In-Car Singer Performance + 1 Beverage + Bai Ethnic Costume Experience + Travel Photography (3 Digital Photos Included) + Aerial Video (30s Group Video Included) + 1 Main Meal

RMB 320/pax

音乐大篷车 + 车内歌手 + 一杯饮料 + 白族服饰体验 + 旅拍赠送3张电子照片 + 航拍赠送30秒集体视频 + 一正餐

RMB 320/人



Inclusions 包含项目

✓ First-admission entrance tickets & experience activities
景点首道门票及体验活动

✓ 7 breakfasts + 8 set meals
(Bai, Tibetan, Naxi & Yunnan specialties)
7早8正餐 (含白族、藏式、纳西风味)

✓ Chinese-speaking guide
中文导游服务

✓ Air-conditioned coach, sized to group
空调旅游车 (依人数配车)

✓ 6 Nights Hotel Stay
local 4-star, twin-sharing with breakfast
(Dali / Shangri-La / Lijiang)
6晚当地4星酒店住宿, 两人一室含早餐

REMARKS 备注

1. Itinerary sequence may be adjusted due to local conditions; all listed attractions remain included.
行程游览顺序将根据实际情况调整, 但所列景点不减少。
2. Tour is conducted in Mandarin throughout.
导游全程以中文讲解。
3. Additional Package mentioned in the itinerary are recommendations only and will be confirmed at the pre-departure briefing.
行程中标注的自费项目为推荐性质, 具体详情将于说明会告知。
4. "Impression Lijiang" is complimentary – no compensation if cancelled by the show organiser.
《印象丽江》为赠送项目, 如遇演出方原因停演, 不予补偿。
5. Flights and cable car operations are subject to change due to weather or maintenance; alternate arrangements will be made accordingly.
所有航班及缆车运营均有可能因天气或检修变更, 届时将安排替代行程。

CONNECTIVE JOURNEY PTE. LTD. (TA03950)

531 Upper Cross Street #04-51

Hong Lim Complex

Singapore 050531

